
 

Obec Moutnice 

Zastupitelstvo obce Moutnice 

ZÁPIS A NÁVRH USNESENÍ č. 11/2025 Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOUTNICE 

KONANÉHO DNE 6. 3. 2025 V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI OÚ MOUTNICE 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

ZO zahájil starosta obce v 19:00 hod. přivítáním přítomných. Dále oznámil, že zasedání bylo 

řádně svoláno a vyhlášeno, konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů ZO a uvedl, že 

zápis z minulého zasedání byl ověřen. Program jednání obdrželi členové ZO v dostatečném 

časovém předstihu. Pro informaci občanů byl program předem vyvěšen na úřední desce. 

Účast 

Přítomni: 13 (dle prezenční listiny) 

Omluveni: Roman Formánek 

Neomluveni: 0 

Předsedající konstatoval, že přítomno je 13 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Předsedající určil jako zapisovatele zasedání Lenku Dohnálkovou. 

 
Schválení programu zasedání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Zpráva kontrolního výboru 

4. Volba člena kontrolního výboru 

5. Zpráva starosty z jednání Rady obce a OÚ 

6. Různé 

 
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Moutnice schvaluje program jednání zastupitelstva. 
 
Hlasování   Pro: 13    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
2. Volba ověřovatelů zápisu 
Předsedající navrhl určit ověřovatele zápisu.  
Byli navrženi: ing. Nikola Kohoutková 
             Mgr. Václav Husák  
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Moutnice schvaluje ověřovatele zápisu Nikolu 
Kohoutkovu, Václava Husáka. 
 
Hlasování   Pro: 13   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 



 
 
 
 
3. Zpráva kontrolního výboru 
Starosta obce vyzval předsedu kontrolního výboru o přednesení zprávy.  
Ing. Jaromír Čermák Ph.D. předseda kontrolního výboru přednesl svoji zprávu. 
Každoroční inventarizace majetku obce i školy byla schválena radou. Spolu s tím byl schválen 
majetek na vyřazení. 
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Moutnice bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 
 
4. Volba člena kontrolního výboru 
 

V září loňského roku zanikl mandát zastupitele panu Petru Oprchalovi. Vzhledem k tomu, že 
byl členem kontrolního výboru, zanikl mu mandát i v tomto výboru. Bylo by tedy potřeba zvolit 
nového člena kontrolního výboru, jelikož dle zákona o obcích musí být počet členů lichý a mít 
minimálně tři členy. 
 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Moutnice volí za člena kontrolního výboru Mgr. 
Václava Husáka namísto Petra Oprchala. 
 
Hlasování   Pro: 12  Proti: 0  Zdržel se: 1 
Usnesení bylo schváleno. 
 

5. Zpráva starosty z jednání Rady obce a OÚ 
 

- Představenstvo Svazku pro vodovody a kanalizace Šlapanicko začátkem března zahájí 
výběrové řízení na projektanta stavby Odkanalizování Rajhradska a Újezdska na ČOV 
Modřice. Za větev Újezdska budou jednání účastni starostaka města Újezd u Brna 
Marie Kozáková a starosta Moutnic Antonín Vymazal. 

- Proběhl každoroční audit hospodaření obce. Při kontrole nebyly zjištěny žádné chyby 
a nedostatky. 

- Žádost o dotaci k Jihomoravskému kraji na obnovu dětského hřiště Pod Chaloupkama 
ve výši 259.000 Kč nebyla schválena.  Důvodem je, že jsou nyní preferovány malé obce 

a obce z vyloučených lokalit.  

- Byla vydaná povolení na úpravy místní komunikace k ČOV (Zelničky) a Šulcák. Stavební 

povolení nabyla právní moci. 

- Proběhla také kontrola hospodaření Základní a mateřské školy. Zpráva z kontroly byla 

projednána a schválena radou. 

- Rada obce schvaluje dotace, které dorazí na obec – farnost, myslivci, Diakonie 

Brumovice, chovatelé. 

- Proběhlo výběrové řízení na zhotovitele projektu „Nástavba, přístavba a stavební 

úpravy budovy základní školy v Moutnicích“. V rámci řízení byl vyřazen uchazeč 

s nejnižší nabídkovou cenou pro podezřele nízkou cenu. Tento uchazeč se vzdal práva 

na odvolání. Nyní tedy komunikujeme s druhým v pořadí a čekáme na uplynutí doby 

pro podání námitek. V případě, že námitky nebudou podány v polovině března bude 

podepsána smlouva. 



- Přestože ještě smlouva na rekonstrukci školy není podepsána, snažíme se již dnes 

s ředitelkou, projektantem, dozorem stavby a předpokládaným zhotovitelem 

komunikovat následný postup. S paní ředitelkou jsme si obešli veškeré obecní 

i spolkové objekty, aby bylo možné navrhnout optimální rozložení tříd. Dále se pracuje 

na harmonogramu prací. Definitivní informace bychom měli mít koncem března. 

- Obec schválila podat žádost o individuální dotaci k Jihomoravskému kraji na projekt 

„Nástavba, přístavba a stavební úpravy budovy základní školy v Moutnicích“. Žádost 

bude ve výši 10% předpokládaných nákladů což je cca 5,1 mil. Kč. 

- Dokončujeme podklady pro podání žádosti na Ministerstvo pro místní rozvoj. Opět se 

jedná o žádost o dotaci na projekt „Nástavba, přístavba a stavební úpravy budovy 

základní školy v Moutnicích“. Zde vychází výše dotace na 17,7 mil Kč. 

- V naší obci probíhá školení na umělou inteligenci pro celý Region Cezava. V únoru 

proběhly dva kurzy. Další dva jsou naplánovány na březen. 

- Co se týče zeleně, tak proběhlo kácení suchých stromů v remízku za Formánkovým, na 

Lízalce a Drůbežárně. Spolu s tím byla schválena výsadba na Drůbežárně. Připravují se 

podklady pro náhradu uschlých stromů, zálivku, výchovné a zdravotní řezy apod. 

 
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Moutnice bere na vědomí zprávu starosty z jednání 
Rady obce a OÚ   
 
6.Různé 
 
Diskuze s rodiči žáků ZŠ Moutnice, které předložilo dokument „Vyslovení nespokojenosti 
s vedením ZŠ a MŠ Moutnice“ 
 
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Moutnice bere na vědomí dokument „Vyslovení 
nespokojenosti s vedením ZŠ a MŠ Moutnice“. 
 
Jednání zastupitelstva obce Moutnice bylo ukončeno ve 20.35 hodin. 
 
Ověřili: ing. Kohoutková Nikola 
 
  Mgr.Husák Václav   
 
Zapsala: Dohnálková Lenka  
  
 
Ing. Antonín Vymazal 
starosta obce 


